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Svenska Brukshundklubbens utskott för 
prov och tävling 

 

Protokoll 6/2023  

Datum: 2023-08-14 
Tid: 19:00—20:30 
Plats: Teams  

Omfattning: § 81--96 
 
Närvarande  Ange ev. § nedan 
Sammankallande Ann Carlson   
 
                                                     Stefan Tunér  
                                                     Svante Friberg  
                                                  Silvana Ahleby 
                                                     Carina Norberg 
                                                     Anna Haeggblom Bjellå  
                                                     Gunilla Pöchhacker                   
                                                 

Anmält förhinder: Maria Johnsson-Thorén 
                                       
Frånvarande:    
 
Från kansliet: Camilla Hjort  
      Emelie Hörman   
Övriga deltagare:    
 
Justerare: Anna Haeggblom Bjellå   
 
Vid protokollet: Camilla Hjort     
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§ 81 Mötets öppnande 

Nya sammankallande Ann Carlson hälsade alla välkomna och presenterade sig sedan fick alla 
andra presentera sig lite kort och därefter förklarades mötet för öppnat.  

§ 82 Val av justerare 

Anna Haeggblom Bjellå valdes att tillsammans med mötesordföranden justera dagens 
protokoll. 

§ 83 Fastställande av dagordning 
Utskottet beslutade godkänna dagordningen efter ett tillägg av § 88 d Ändring av kriterierna 
för Årets SBK hund i IGP. 
 

§ 84 Föregående protokoll 

Förelåg utskottsprotokoll nr 5 från 2023-05-22.  
 
Stor otydlighet finns gällande när utskottets protokoll får delges internt. Det har varit olika 
hantering kring detta vilket skapar förvirring och det behöver bli en tydlighet i vad som ska 
gälla. 
 
Utskottet beslutade att de egna protokollen får delges internt till alla i utskottet innan FS har 
beslutat om dessa, detta för att underlätta allas kännedom om ärenden inom utskottet.  
 
Utskottet beslutade att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 

§ 85 Beslut per capsulam 

a. Dispensansökningar 

Utskottet konfirmerade de ansökta dispenserna som inkommit under perioden  
2023-05-23—2023-08-14 (Bilaga 1, ej här)  

b. Ansökta avauktorisationer 

Utskottet konfirmerade den ansökta avauktorisationen som inkommit under 
perioden 2023-05-23—2023-08-14 (Bilaga 2, ej här)  

§ 86 Minnesanteckningar och rapporter från utskottsgrupper, 
förbundsstyrelsen och förbundskansli 

a. UG bruks  
Förelåg minnesanteckningar från möte nr 7/2023. 
UG:t rapporterade att de arbetar med årets SM bruks i Lindesberg. UG:t har 
stora bekymmer och är inte alls nöjda med att FS inte svarar på deras 
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förfrågningar gällande SM år 2024. Se mer om ärendet nedan i § 93 a i detta 
protokoll. 

b. UG lydnad 
Förelåg inga minnesanteckningar. 
UG:t rapporterade att de arbetar med tävlingsledarutbildning som snart ska 
komma igång och så även en domarutbildning samt att de arbetar med Nordiska 
mästerskapen.  

c. UG rallylydnad  
Förelåg minnesanteckningar från möte 2023-05-25. 
UG:t rapporterade att årets SM var ett mycket bra arrangemang och det var enkelt 
att gå emellan lydnadens och rallylydnadens planer. UG:t rapporterade vidare att 
det startats tre domarutbildningar. Att det ska arrangeras domarkonferens digitalt 
från oktober med kvalitetssäkring av domarna.  

d. UG IGP 
Förelåg inga minnesanteckningar.  
UG:t rapporterade att SM i IGP har funkat mycket bra. Ett lag ska nu skickas att 
representera Sverige vid VM den 3 – 10 september i Slovenien. UG:t arbetar också 
med att få fram en arrangör för att få igång en domarutbildning nästa år.  

e. UG IPO-R 
Fanns ingen representant med på mötet.  

f. UG drag 
Förelåg inga minnesanteckningar.  
UG:t rapporterade att de kommer att vara med på SM bruks & mondioring i 
Lindesberg med monter och uppvisningar. Inom kort kommer det att gå ut en 
information om att klubbar kan arrangera ras SM på Barmarksdrags SM som går 
20--22 oktober i Nybro. Sammankallande i UG:t Gunilla Pöchhacker ska få till ett 
möte med SKK för att ändra i barmarksreglerna enligt det SKK har påpekat. 

g. UG mondioring 
Förelåg minnesanteckningar från möte nr 4, 5 och 6/2023. 
UG:t rapporterade att de har påbörjat lite arbete kring nästa regelrevidering bland 
annat gällande lottningsförfarandet. Ett lag är uttaget att representera Sverige vid 
VM den 11—15 oktober i Portugal. UG:t rapporterade vidare att det kommer att 
starta en figurantutbildning i höst där fyra är anmälda. Annars arbetar UG:t även 
med årets SM i mondiroing.  

h. Rapport från förbundsstyrelsen (FS) 
Ann Carlson rapporterade att hon ska arbeta för att få till snabbare beslut och 
därmed snabbare delgivning av beslut som FS tar. 

i. Rapport om specialsök  
Ann Carlson kommer att ta upp frågan med FS om det ska blidas en 
utskottsgrupp i specialsök som ska ingå i Utskottet för prov och tävling. 
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j. Rapport från förbundskansliet  
Kansliet kommer själva att frakta allt materiel som ska säljas i SBK:s monter på SM 
bruks & mondioring 2023. Därmed slipper vi den enormt tunga SM-lådan, SM 
arrangören slipper engagera sig i att ha mottagare på plats samt alla slipper den 
oro som varit förr om åren då materialet inte kommit fram i tid. Dessutom kan 
mycket mer försäljningsartiklar tas med. 
 

§ 87 Resultat och måluppföljning 

a. Ekonomiskt utfall 
Till mötet fanns ekonomiska utfall för juni. Men utskottet efterlyser den av FS 
beslutade budgeten så att man på ett bättre sätt kan följa kostnader per aktivitet. 

b. Verksamhetsplan 2023 - 2024 
Finns inget nytt utan det är bara att fortsätt uppdatera aktiviteter i det nya excelarket. 

c. Uppföljning av mål och fokusområden 
Nästa verksamhetsuppföljning ska in till FS den 15 september. 

§ 88 Besluts- och uppföljningsärenden 

a. UG rallylydnad behöver utöka budget 
UG rallylydnad har fått några ytterligare utgifter för år 2024 som inte fanns i 
inplanerade när budget för 2024 lades. 
Till exempel infördes FCI klass från 2024 och VM i rallylydnad kommer hållas i 
Finland under hösten 2024. I och med detta måste våra fem nordiska domare 
vidareutbildas i FCI klass, troligen räcker en dag. 
Sedan har Nordiska Kennel Unionen (NKU), utan att sondera med länderna, 
svängt på turordningen för Nordiska mästerskapen (NM). Så det NM Sverige 
skulle hållit år 2025 är nu flyttat till år 2024 istället. 
Därmed önskar UG rallylydnad få utöka sin budget med dessa kostnader.  
 
Uppdrogs till Carina Norberg i UG rallylydnad att tillsammans med handläggare 
Emelie Hörman och Ann Carlson ha ett möte kring detta. 

b. Regelrevidering – Tidsplan 
Det är dags att ta fram tidsplanen för kommande regelrevidering. Till mötet 
fanns både SKK:s och SBK:s förra tidsplaner att studera. Nuvarande regler gäller 
till och med 2026-12-31 men nästa regelrevideringsarbete behöver startas ändå. 
 
Uppdrogs till handläggarna Camilla Hjort och Emelie Hörman att arbeta fram 
en tidsplanen för regelrevideringsarbetet till nästa möte. 

c. Ledamot avgår ur UG rallylydnad 
UG rallylydnad rapportera att ledamot Lena Mattson har avgått från UG 
Rallylydnad. UG rallylydnad letar efter en ersättare för henne.  
 
Utskottet tackar Lena Mattson för hennes tid och engagemang. 
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d. Ändring av kriterierna för Årets SBK hund i IGP 
UG IGP vill ändra sina kriterierna till att fler resultat ska gälla för att få tävla om 
Årets SBK hund i IGP.  
 
Uppdrog till UG IGP att inkomma med nya kriterier så att beslut kan tas. 

§ 89  Inkomna skrivelser 

Förelåg inkomna skrivelser enligt: 

a. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Påminnelse om saknade konferensredovisningar. 
Förmedlad till sammankallande i UG lydnad och UG rallylydnad. 

b. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Beslut bidragsberättigad konferensredovisning 2022. 
Förmedlad till sammankallande i UG lydnad 

c. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Beslut bidragsberättigad konferensredovisning 2022. 
Förmedlad till sammankallande i UG Rallylydnad. 

d. Protokollsutdrag från SKK/PtK  
Beslut bidragsberättigad konferensansökan 2024. 
Förmedlad till sammankallande i UG IGP. 

e. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Svar om meritering barmark. 
Förmedlad till sammankallande i UG drag. 

f. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Svar om specialsök. 
Förmedlad till förra sammankallande i Utskottet för prov och tävling. 

g. Protokollsutdrag från SKK/PtK 
Svar om förtur för anmälda till allmänna hundsporter. 
Förmedlad till sammankallande i UG Rallylydnad. 

h. Protokoll FCI Rescue Dog Commissions möte 2023-06-04 
Förmedlad till sammankallande i UG IPO-R och handläggare på 
tjänstehundsavdelningen på förbundskansliet. 

i. Rapport från FCI Lag-VM 2023 och minnesanteckningar från FCI Rescue 
Dog Commissions möte 2023-06-04 
Förmedlad till sammankallande i UG IPO-R och handläggare på 
tjänstehundsavdelningen på förbundskansliet. 

j. IRO NRO info nr 6 och 7/2023 
Förmedlad till sammankallande i UG IPO-R och handläggare på 
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tjänstehundsavdelningen på förbundskansliet.  
 
Utskottet tackade för skrivelserna, noterade hanteringen av dessa, och 
lade dem sedan till handlingarna. 

§ 90   Utgående skrivelser 
 Fanns inga utgående skrivelser 

§ 91   Ärenden till förbundsstyrelsen 
Fanns inga ärenden till FS. 

§ 92  Övriga ärenden  
Fanns inga övriga ärenden   

§ 93 Bordlagda ärenden och pågående uppdrag 

a. SM 2024, bruksprov 
Ärendet handlar om att Utskott för prov och tävling till FS framfört önskan att få göra 
avsteg från anvisningarna för svenska mästerskap utifrån att dela upp grenarna, och 
decimera antalet tävlande, för SM 2024. 
Ann Carlson rapporterade att ärendet blev återremittera till utskottet för prov och 
tävling vid FS möte nr 13/2023 för att på nytt undersöka om det finns något distrikt 
som kan arrangera ett ordinarie SM 2024. FS beslutade då också att ärendet åter 
behandlas på FS-sammanträde i augusti månad. 
 
UG bruks har sammanfattat alla händelser kring detta ärende enligt nedan: 
UG bruks har nu gjort stora försök – om vi inte kan få mandat att föreslå arrangemang 
av SM per bruksgrupp, och få möjlighet att eventuellt skära ner antalet deltagare, kan 
vi inte åta oss uppgiften” meddelades Arne Jonsson vid utskottsmötet den 13 februari, 
och det ”Uppdrogs till Arne Jonsson att ta upp detta gällande SM per bruksgrupp och 
delade SM i andra sporter med FS”. Arne meddelar att svar kommer att ges direkt efter 
FS möte 3--5 mars, med omedelbar justering. 

 Efter FS-möte nr 4, den 3--5 mars, meddelar Arne i mail att ärendet är ”Verkställt, 
samt överlämnat till Elisabeth Arebark/sammankallande ”Framtida SM-arr”. Vårt 
ärende finns inte beskrivet i FS-protokoll nr 4. 

 Efter reaktioner från UG bruks togs ärendet upp igen vid FS-möte nr 8, den 12 april, då 
frågan bordlades till nästa möte. 

 Protokoll från FS-möte nr 10, den 12 maj, finns inte upplagt på hemsidan, så vi vet 
inte vad som avhandlades där. 

 I protokoll från FS-möte nr 13, 9--11 juni:  
 ”FS beslutade att återremittera till utskottet för prov och tävling för att på nytt 

undersöka om det finns något distrikt som kan arrangera ett ordinarie SM 2024.  
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 FS beslutade att ärendet åter behandlas på FS-sammanträde i augusti månad.” 
 

 UG bruks är långt ifrån nöjda med förbundsstyrelsens hantering av ett – i våra ögon – 
akut ärende, som initierades i februari 2023. 

 UG bruks har meddelat FS att de inte kan arbeta vidare med att söka en arrangör till 
SM 2024. 
 

b. Ändring av datum för tävling 
Ärendet handlar om att Utskottet för prov och tävling till FS framfört att få ändra 
i text där det i regler står att det att FS som ska godkänna eventuella ändringar 
av tävlingar och FS skulle ha uppe detta på möte i juni. Men det är oklart om 
detta togs upp där. 
 
Utskottet konstaterar istället att det är viktigt att vi får till denna ändring i 
kommande regelrevidering så att detta kan skötas löpande – alltså att distrikten 
kontaktar förbundskansliet om ändringar. 

c. Ansvar för förvaltning av IT-system  
Bordlagt ärenden från förra mötet.  
UG bruks undrar vem som ansvarar för förvaltning av SBK:s IT-system. 

UG bruks har sedan tidigare fått svar av Thomas Holmén, tekniskt kundansvarig, att 
det är Brukshundservice AB som förvaltar systemet.  

Uppdrogs till Anna Haeggblom Bjellå att skriva ner mer utförligt om ärendet då svaret 
från Thomas Holmén inte anses tydligt nog och sedan tar Ann Carlson med detta till 
FS. 

d. Ny tävlingsform – K9 Biathlon  
Bordlagt ärenden från förra mötet. 
UG bruks undrar varför det är utskottet för samhällsnytta som utvecklar den nya 
tävlingsformen K9 Biathlon, enligt det man kan läsa om i SBK:s 
verksamhetsberättelse. UG bruks undrar vidare om denna sport har specifikt med 
samhällsnytta att göra och varför inte utskottet prov och tävling inte haft det på 
dagordningen? 

Ann Carlson meddelar att hon har kontaktat sammankallande i Utskott för 
samhällsnytta och väntar på svar om vad detta är för en typ av tävling. 

e. Hantering Årets SBK Hund 
Vid förra mötet blev det beslutat att alla som vill tävla om Årets SBK Hund ska 
sända in ansökan/anmälan via formulär. Handläggarna fick i uppdrag att ta 
fram ett sådant formulär och detta formulär är nu framtaget. Flera UG har testat 
det och anser det är ett bra formulär men  
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UG bruks behöver dock hinna texta detta också.  
 
Uppdrogs till Anna Haeggblom Bjellå att låta sitt UG testa formuläret inom en 
vecka och sedan meddela handläggarna. 

§ 94  Omedelbar kommunicering av fastställda beslut  

 Fanns inget att omedelbart kommunicera 

§ 95 Nästa möte 

Utskottet konstaterade att nästa möte blir den 2 oktober i Teams.  

§ 96 Mötets avslutande 

Ann Carlson tackade de närvarande för mötet och förklara mötet avslutat. 

 

Justerare Justerare Vid protokollet 

Ann Carlson Anna Haeggblom Bjellå Camilla Hjort 
Mötesordförande 

Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på mötet. Beslut som fattats kan 
dock bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens förbundsstyrelse (FS). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


